NON-Furniture / General Items (Wagon)

Short-Form Warning: To use the below short-form, the on-product warning must be in a type size no
smaller than the largest type size used for other consumer information on the product. It must appear in a
minimum of 6-point type.

English:

&WARNING: Cancer and Reproductive Harm - www.P65Warnings.ca.gov

French:

&AVERTISSEMENT : Le cancer et les Problémes Reproductifs - www.P65Warnings.ca.gov

Spanish:

:fh ADVERTENCIA: Puede causar cancer y dafios reproductivos - www.P65Warnings.ca.gov

General Warning:

English:

JiTl\WARNIN G: This product can expose you to chemicals including lead, which is known to the State of
California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm. For more information go to
www.P65Warnings.ca.gov

French:

&AVERTISSEMENT : Ce produit peut vous exposer a des matiéres chimiques dont du plomb,
reconnu par 1’Etat de Californie comme agent cancérigéne pouvant causer des malformations congénitales
et autres anomalies liées a la reproduction. Pour plus d’information, visitez www.P65Warnings.ca.gov

Spanish:

.ﬂlADVERTENCIA: Este producto puede exponerlo a sustancias quimicas, incluyendo el plomo,
conocidas en el Estado de California como causantes de cancer y defectos congénitos u otros dafios
reproductivos. Para mas informacion, visite www.P65Warnings.ca.gov



Furniture Items

English:

.ﬁhWARNING: This product can expose you to chemicals including lead, which is known to the State of
California to cause cancer or birth defects or other reproductive harm. For more information go to
www.P65Warnings.ca.gov/furniture

French:

.&AVERTISSEMENT : Ce produit peut vous exposer a des matiéres chimiques dont du plomb,
reconnu par I’Etat de Californie comme agent cancérigéne pouvant causer des malformations congénitales
ou autres anomalies liées a la reproduction. Pour plus d’information, visitez
www.P65Warnings.ca.gov/furniture

Spanish:

.&ADVERTEN CIA: Este producto puede exponerlo a sustancias quimicas, incluyendo el plomo,
conocidas en el Estado de California como causantes de cancer o defectos congénitos u otros dafios
reproductivos. Para mas informacion, visite www.P65Warnings.ca.gov/furniture



